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Forslag nr. 1 fra bestyrelsen: 

Forslag til ændring af vedtægternes § 6, stk.7. til følgende formulering (nyt med kursiv) 

Stk. 7. 

Bestyrelsen oppebærer et samlet honorar på kr. 70.000,00 årligt. Beløbet fordeles mellem 

medlemmerne i forhold til fordelingen af arbejdet i bestyrelsen. 

Der ydes ligeledes omkostningsgodtgørelse på kr. 350,00 pr. møde pr. bestyrelsesmedlem. 

Beløbene reguleres løbende i henhold til statens regler med udgangspunkt 1. april 2009. 

Der ydes desuden kørselsgodtgørelse efter statens takster. 

 

Forslag nr. 2 fra Carl Johan Nielsen, Hejrevej 8: 

Hjertestartere bliver mere og mere udbredte i offentlige institutioner og foreninger og har reddet 

mange liv. 

En hjertestarter er simpel at betjene, og det kan gøres af alle. I vores område er der 450 parceller og 

flere er ”oppe i alderen”, og vi ved, der er langt til nærmeste sygehus og at hver minut, der går ved 

evt. hjertestop forringer overlevelse med 10 %. 

En hjertestarter kan placeres centralt evt. ved opslagstavlen ved Næs Strandvej eller et hus centralt 

beliggende for at undgå evt. hærværk. 

En god hjertestarter kan fås for ca. kr. 15.000, og hvis alle bidrager, er det ca. kr. 35 pr. medlem. 

 

Forslag nr. 3 fra Carl Johan Nielsen, Hejrevej 8: 

Udvidet Strandrensning. 

Den årlige strandrensning er blevet en succes og bør udvides til også at omfatte at rense strand-

arealet for tang således, at vi kan få et rent og pænt sandareal, evt. med tilskuddet (kr. 5.000) fra 

Vordingborg Kommune, i forbindelse med ”Sjællandsleden”. 

Dette kunne gøres ret simpelt med en traktor med rive påsat umiddelbart efter den årlige strand-

rensning, samt efter behov. 

Generalforsamlingen pålægger bestyrelsen at træffe en aftale med en entreprenør, som kan udføre 

dette allerede i denne sommer. 

 

Forslag nr. 4 fra Jørgen Dahl, Strandskadevej 16: 

Jeg har haft sommerhus gennem en årrække på Strandskadevej 16, i Næs. 

Vi er meget glade for området men mener, at det langt om længe må være på tide at få mobil- og 

mobilbredbåndsdækning i området. Vi synes faktisk, det er utrygt og utidssvarende, at man ikke kan 

komme i forbindelse med omverdenen, når vi er på kortere eller længere ophold i området, men må 

køre en biltur for at få en forbindelse. At udefra kommende opkald ikke kan modtages, gør situati-

onen værre.  

Jeg er bekendt med de initiativer, der hidtil har været i sagen omkring en mulig placering af en 

mobilmast, men mener som sagt, at der må gøres noget mere effektivt snarest. 

Jeg skal derfor foreslå, at det på den kommende generalforsamling i grundejerforeningen pålægges 

bestyrelsen at kontakte Vordingborg Kommune om mulighederne for, at kommunen kan lægge pres 

på teleselskaberne, jf. dette link fra 14. januar 2011 fra Videnskabsministeren, hvoraf det fremgår, 

at der er over 99 % dækning i Danmark: 

http://vtu.dk/ministeren/artikler/2011/over-99-procents-mobildaekning-i-danmark 

  


